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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mennyit ér ma Magyarországon egy miniszter ígérete?
" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Pilisszántói Szlovák Nemzetiségi Általános Iskola (továbbiakban: Iskola) tornatermének ügyében
írok Önnek, ahol - mint azt már Ön is tudja - a gyermekek hosszú évek óta egy széntároló 30 
négyzetméteres pincéjéből átalakított teremben kénytelenek eleget tenni a mindennapos testnevelés 
órák követelményeinek.

Az önkormányzat több kísérletet tett arra, hogy előteremtse a tornaterem-beruházáshoz szükséges 
összeget. Ennek korábban forrása lehetett volna az ELMŰ Hálózati Kft. részére történő 
ingatlanértékesítés egy 120kV-os transzformátor-állomás létrehozása céljából. A beruházásból 
azonban politikai ügy lett, amelynek eredményeként az értékesítéstől végül a Nemzeti Fejlesztési 
Minisztérium javaslatára állt el az önkormányzat, visszavonva az ügyben kiírt népszavazási 
kezdeményezését, cserébe egy dokumentált állami kötelezettségvállalásért a tornaterem 
megépítésére.

Dr. Seszták Miklós, nemzeti fejlesztési miniszter ennek megfelelően 2017. június 29-én saját 
kezűleg aláírt dokumentumban vállalt kötelezettséget arra, hogy az Iskola tornaterem-fejlesztése 
megvalósításra kerül a Nemzeti Köznevelési Infrastruktúra Fejlesztési Program (továbbiakban: TTT
Program) "egy későbbi ütemében".

Tisztelt Miniszter Úr pedig 2017. április 12-én, akkor még az Emberi Erőforrások Minisztériuma 
oktatásért felelős államtitkáraként az alábbi ígéretet tette. Engedje meg, hogy szó szerint idézzem:

„A fenntartói adatbázis alapján megállapítható, hogy az Iskola egy pince helyiségből átalakított, 



nem szabványméretű tornaszobával rendelkezik, amely a mindennapos testnevelés feladatellátására
– figyelembe véve az Iskola 145 fős tanulói létszámát – nem elegendő. (…)

A fentiek okán a TTT Program keretében az Iskola szakmailag indokolt beruházási igényét az 
oktatásért felelős államtitkárság nyilvántartásba vette, a TTT Program következő szakaszának 
előkészítése során a Polgármester Asszony által jelzett kérésére kiemelt figyelemmel leszünk.”

Az Érdi Tankerületi Központ 2017. novemberében készült Fejlesztési Terve is úgy dokumentálta a 
tornaterem építésének követelményét, hogy "Pilisszántón sürgős állami segítségre van szükség."

Ennek azonban már 3 éve, és a mai napig semmi jele nincs a kötelezettségvállalás teljesítésére 
vonatkozó szándéknak.

Tisztelettel kérdezem ezért Miniszter Urat:

Meddig kell még várniuk a pilisszántói gyermekeknek arra, hogy egészséges körülmények között, 
megfelelő tornateremben végezhessék a testnevelés óráikat?

Mikor várható a Nemzeti Köznevelési Infrastruktúra Fejlesztési Program következő ütemének 
indulása és várható-e ennek keretében a Pilisszántói Szlovák Nemzetiségi Általános Iskola 
tornatermének megépítése?

Amennyiben a TTT Program folytatása nem történik meg a 2020-as évben, milyen más forrásból 
kívánják teljesíteni a korábbi ígéreteiket?

Várjuk megtisztelő válaszát.

Sportbaráti üdvözlettel,

dr. Steinmetz Ádám
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